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تنظيم  اصلي  ركن  عنوان  به  عمومي  مجمع   
برنامه فعاليت سازمان نظام مهندسي ساختمان 
استان به شمار مي آيد. سازماني با نزديك به 
5 هزار عضو تحصيل كرده، فني و باتجربه كه 
بسياري از آنان در رده هاي مختلف مديريتي 

استان نيز خدمات شايسته ارائه مي كنند.
 در آغاز سخن لازم مي دانم مراتب سپاس و 
تشكر خود را از همة  عزيزاني كه با نگاه سازنده 
به جايگاه مجمع عمومي وقت گرامي خود را 
به حضور در اين گردهمائي اختصاص داده و 
تر كردن دستاوردهاي آن  پربار  براي هر چه 
اهداف  زمينه  در  كارشناسي  كار  و  مطالعه  با 
وبرنامه هاي سازمان، مشاركتي سازنده نشان 
داده اند تشكر كنم. اينجانب به عنوان رئيس 
كه  هستم  و  بوده  شاهد  نزديك  از  سازمان 
به  ويژه  توجه  ضمن  سازمان  مديره  هيئت 
حقوق مردم، آنان را سرمايه گذاران و مالكان 
اصلي شهرها و سكونت گاهها مي شناسد كه 
بايد حقوق شان در قوانين و دستورالعمل ها 
بخوبي ديده شود. به موازات اين مهم، حقوق 
حقة مهندسان نيز در ارائه خدمات مطلوب و 
استاندارد بايستي در شأن و جايگاه حرفه اي 
آنان لحاظ شود و آنان به عنوان متخصصان توانا 
به سرمايه هاي  تبديل سرمايه هاي مردم  در 

ملي پايدار شناخته شوند. 
حالي  در  سازمان  جاري  سال  عمومي  مجمع 
برآمده  اي  مديره  هيئت  كه  شود  می  برگزار 
از حضور حداكثري شما مهندسان گرامي در 
انتخابات شهريور ماه گذشته در كنار شماست. 
هيئت مديره ای كه عملكرد خود را براساس 
اصولي  ريزي  برنامه  و  نوين  هدفگذاريهاي 
گذشته  مالي  سال  پايان  تا  و  نموده  استوار 
تنها چند ماهي را كه به عدد انگشتان دست 
جهت  در  تلاش  شروع  براي  رسيد  نمي  هم 
است.  داشته  اختيار  در  شما  آرمانهاي  تحقق 
هاي  برنامه  به  توجه  مجمع  كار  ديگر  بعد 
آنها  و سازندة پيش روست كه تحقق  اصولي 
نيازمند همراهي ونظر مثبت شما مهندسان به 
آنهاست. ما سال 92 را سال شكوفايي طرحها 
و برنامه هاي هيئت مديره مي دانيم و يقين 
داريم با به بار نشستن اقداماتي كه در سطح 
استان و در تعامل با ساير دستگاههاي مرتبط 
نتايجي  توانست  خواهيم  پذيرفته  صورت 

شايسته تر را موجب شويم. 
ما به ديدگاههاي يكايك شما اعضاي محترم 
و  كنيم  مي  توجه  علاقه  و  احترام  با  سازمان 
تحقق همين ارتباط فعال و دو سويه را يكي 
از دستاوردهاي بزرگ سازمان در دورة جديد 

مي دانيم.                      سیدمحمدحسین آیت اللهی
                                                                                                                                                                                                        رئیس سازمان

يدالله مع الجماعه سخن مدیر مسئول

اعطاي اعتبار نامه اعضاي جديد هيئت رئيسه 
دفاتر نمايندگي شهرستان ها

در روز بيست و دوم خردادماه جلسه ي اعطاي اعتبارنامه اعضاي 
حضور  با  ها  شهرستان  نمايندگي  دفاتر  رئيسه  هيئت  جديد 
اعضاي هيئت مديره در محل سازمان نظام مهندسي ساختمان 
استان يزد برگزار شد. در اين جلسه ابتدا آقاي مهندس سيد 
حسين اعلايي نايب رئيس دوم سازمان با تبريك اعياد شعبانيه 
جامعه  در  مهندسين  واقعي  جايگاه  شناخت  اهميت  بيان  به 
و  انديشه  تبادل  با  بايست  مي  مهندسين  گفت:  و  كرد  اشاره 
ارائه مشاوره به كارفرمايان و مردم از اتلاف سرمايه هاي آنان 
جلوگيري نموده و فرهنگ استفاده از خدمات مهندسي را در 

بين مردم نهادينه سازند.
وي در ادامه سخنان خود به مشاركت حداكثري مهندسان در 
انتخابات هيئت رئيسه دفاتر نمايندگي شهرستان ها اشاره كرد 
و آن را نشانه تمايل هر چه بيشتر آنان برای شركت در تصميم 
گيري هاي كلان و مهم مربوط به خويش دانست و گفت اين 
حضور ،رسالت سازمان را در پيشبرد اهداف خويش سنگين تر 

مي سازد.
ادامه در صفحه بعد
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تمامي  اجتماع  از  استان  مهندسي  نظام  عمومي  مجمع  ـ 
مدرك  داراي  استان  مهندسي  نظام  عضو  حقيقي  اشخاص 
تحصيلي در رشته هاي اصلي يا رشته هاي مرتبط و كارت 

عضويت معتبر، تشكيل مي شود. 
ـ جلسات مجمع عمومي بطور عادي سالي يكبار و بطور فوق 
العاده به تعداد دفعاتي كه در اجلاس عادي مجمع عمومي 

تعيين مي شود، به دعوت هيأت مديره تشكيل مي گردد.
ـ در مواردي كه وزارت راه و شهرسازي يا بازرس )بازرسان( 

يا حداقل بيست درصـد اعضاي نظام مهندسي استان تشكيل 
موظف  مديره  هيأت  نمايند،  درخواست  را  عمومي  مجمع 

است، مجمع عمومي را دعوت به تشكيل نمايد.
 ـ هيأت مديره ملزم به دعوت از نماينده وزير راه و شهرسازي 
جهت شركت در جلسات مجمع عمومي است و جلسات ياد 
شده با رعايت ساير شرايط، مشروط به انجام دعوت مذكور 

رسميت خواهد يافت.
ادامه در صفحه 7

نظام  سازمان  رئيس  هاشمی  مهدی  سيد  مهندس 
مهندسی ساختمان در پيام خود به اجلاس، تاكيد كرد : 
نظام  سازمان  عمومی  هيات  شانزدهم  اجلاس  برگزاری 
مهندسی ساختمان كه  در راستای سياست گذاری های 
و  اقتصادی  بخش  ترين  عمده  هدايت  و  كشور  عمرانی 
از  نمادی  تواند  می   ، شود  می  برگزار  كشور   عمرانی 
رفاه  برای  مهندسی  كار  و  ايمنی   ، مديريت   ، فرهنگ 
اشتغال  در  را  اصلی  سهم  كه  برساند  ظهور  به  را  مردم 

دارا می باشد .

اجلاس شانزدهم هيات عمومی، رخداد 
بزرگ سازمان در سال جاری

سازمان نظام مهندسی ساختمان استان یزد خلق حماسه سیاسی و انتخاب 
لمسلمین  دکتر حسن روحانی را به ریاست جمهوری اسلامی ایران تبریک می گوید.

حجت الاسلام وا

جايگاه مجمع عمومی در قانون نظام مهندسی و کنترل ساختمان
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اعطاي اعتبار نامه اعضاي جديد هيئت رئيسه نمايندگي شهرستان ها
نقل از صفحه نخست

به  پايبندي  و  التزام  نيز  رئيس سازمان   ، اللهي  آيت  دكتر 
و  اعتراضات  به  پاسخگويي  و  كرد  ارزيابي  مهم  را  قانون 
شكايات مردم را در گرو قانون مداري دانست.وي با تشريح 
اهميت تقويت و توسعه فرهنگ سازي در حوزه معماري و 
اظهار  مهندسي  هاي  اعتلاي حوزه  و همچنين  شهرسازي 
قرار  تغافل  مورد  همواره  موضوعات  اين  كه  نمود  تأسف 
در  مهندسي  بالاي  ظرفيت  از  استفاده  است.ايشان  گرفته 
زمينه های فرهنگي و ارزشي را بسيار حائز اهميت دانست .

آقای دكتر آيت اللهی علم مهندسي را علم اندازه ها توصيف 
نمود و بر لزوم ارزيابي فعاليت ها و دستاوردهاي مهندسي 
استان در مقام قياس با ساير استان ها تاكيد كرد. ساخت 
در  اي موجود  نقشه  دو  و سيستم  پروانه  بدون  و سازهاي 
چرخه اخذ پروانه نيز از مسائلي بود كه رئيس سازمان بدان ها 
پرداخت و از مهندسين و مسئولان خواست تا با هم فكري 

در صدد رفع آنها برآيند.
مهندسين  بالاي حضور  درصد  به  اللهي سپس  آيت  دكتر 
در انتخابات هيئت رئيسه دفاتر شهرستان ها اشاره كرد و 
به مشاركت  نسبت  مهندسين  تمايل  و  مبين علاقه  را  آن 
در امور خويش دانست و اظهار اميدواري كرد كه با تعامل 
ها  نمايندگي شهرستان  دفاتر  بيشتر  انديشي هرچه  و هم 
سازمان  اي  دوره  جلسات  تشكيل  همچنين  و  يكديگر  با 
هاي  ها،گام  شهرستان  با  استان  ساختمان  مهندسي  نظام 

مؤثرتري در اعتلاي امر ساخت و ساز برداشته شود.
بصورت  كارها  انجام  لزوم  به  خود  سخنان  پايان  در  وي 
تيمي پرداخت و نيل به اهداف مورد نظر سازمان را در گرو         

هم انديشي و انجام امور بصورت گروهي دانست.
سخنان  در  نيز  مديره  هيئت  عضو  زيني  مهندس  آقاي 
كوتاهي ميزان فعاليت ها و نتايج آن را معياري براي سنجش 
موفقيت افراد دانست و از مهندسين خواست فعاليت هاي 
حرفه اي خويش را صرفا در بخش هاي طراحي و نظارت 
و اجرا محدود ننمايند بلكه با كسب دانش روز و بالابردن 

سطح كيفيت آموزش ،گام هايی فراتر بردارند.
آقاي مهندس اسدي ديگر عضو هيئت مديره: نيز در نظر 
گرفتن شاخص هايي براي سنجش پيشرفت و ارتقاء سطح 
ضروري  را  مهندسي  مختلف  هاي  حوزه  در  ها  فعاليت 
ملي  مقررات   19 مبحث  رعايت  مثال  بعنوان  ،وي  دانست 
ساختمان را در ساختمان ها باعث كمتر شدن هزينه حامل 
جاري  امور  كردن  مكانيزه  از  و  كرد  توصيف  انرژي  هاي 
افزار تخصصي،اختصاص  نرم  اندازي  دفاتر مهندسي،راه  در 
اميدواري كرد  اظهار  و  داد  براي شهرستان ها خبر  سايت 
كه با انجام اين فعاليت ها دفاتر نمايندگي در شهرستان ها 

بتوانند به يك وحدت رويه و هماهنگي دست يابند.
نيز  مديره  هيئت  ديگر  عضو  زاد  محمد  نور  دكتر  آقاي 
سخنران ديگر اين جلسه بود كه حول محور ارتباط جِرم و 

اطلاعات سخناني گفت و احداث بناهاي خشتي و گلي كه 
امروزه نماد هويت و قدمت فرهنگ ما هستند در بيابان هاي 
خشك را مربوط به همين ارتباط دانست .وي همچنين دور 
انديشي را براي افراد ضروري ارزيابي نمود و گفت مشكلاتي 
كه امروزه همه ما درتمامي زمينه ها با آن ها دست و پنجه 
كسب  و  تفكر  و  ريزي  برنامه  عدم  حاصل  كنيم  مي  نرم 

اطلاعات پيشينيانمان است. 
،دبير هييت مديره سخنان خود  پيروزبخت  آقاي مهندس 
را با ذكر تصميمات اخذ شده در خصوص برگزاري جلسات 
و  كرد  آغاز  ها  شهرستان  دفاتر  در  مديره  هيئت  اي  دوره 
اظهار اميدواري نمود كه با پيگيري سازمان نظام مهندسي 
يزد و استقبال اعضاي هيئت رئيسه دفاتر شهرستان ها اين 
هيئت  اعضاي  انتخاب  همچنين  ايشان  شود.  عملي  مهم 
مهندسي  نظام  سازمان  بين  رابط  بعنوان  سازمان  مديره 
استان و شهرستان ها را از ديگر تصميمات كاربردي هيئت 

مديره برشمرد به اين صورت كه آقايان دكتر آيت اللهي و 
مهندس اعلائي بعنوان رابط سازمان با نمايندگي هاي خاتم و 
مهريز،آقايان دكتر نورمحمدزاد و مهندس زيني بعنوان رابط 
بين سازمان و نمايندگي بافق، آقايان دكتر جواهري و دكتر 
فلاح بعنوان رابط سازمان با نمايندگي تفت و ابركوه و آقايان 
نيز  پيروزبخت  و مهندس  فرشيد  ،مهندس  اسدي  مهندس 
رابط سازمان با شهرستان هاي ميبد ،اردكان و صدوق انتخاب 
تصميمات  اين  كردن  اجرايي  پيروزبخت  اند.مهندس  شده 
نظام  سازمان  تعامل  و  نظر  تبادل  براي  مغتنمي  فرصت  را 

مهندسي استان با نمايندگي شهرستان ها دانست.
آقاي دكتر فلاح نيز تعامل و تبادل اطلاعات بين نمايندگي هاي 
سازمان در شهرستان ها و ادارات و مراجع دولتي مربوط به 
ساخت و ساز مانند شهرداري ،شوراي شهر و غيره را رمز 
موفقيت آنان برشمرد و ارتقاء كيفيت خدمات مهندسي كه 
از ديدگاه وي مهم ترين هدف سازمان است را منوط به اين  

ارتباط  و همسويي دانست.
نايب رئيس اول سازمان وسعت دادن به حوزه فعاليت دفاتر 
مهندسي در سطح شهر را باعث تخصص گرايي بيشتر در 
زمينه ساخت و سازدانست به گونه اي كه دفاتر مهندسي 
امر  به  فقط محدود  را  هاي خود  فعاليت  توانند حوزه  مي 
طراحي و اجرا نكنند بلكه در زمينه هاي ديگر مانند بحث 
معماري داخلي ،مشاوره و ديگر موارد نيز فعاليت كنند.وي 
برقراري ارتباط بين دفاتر نمايندگي شهرستان ها و سازمان 
نظام مهندسي استان را مفيد و لازم ارزيابي نمود و تصريح 
كرد دفاتر نمايندگي مي بايست با كميته هاي تخصصي در 
اين  اعضاي  و تخصص  تجربيات  از  و  بوده  ارتباط مستقيم 

گروه ها استفاده كنند.
و  فرهنگي،رفاهي  بخش  مدير  زاده  عالم  مهندس  آقاي 
امور شهرستان  به  ورزشي سازمان كه مسئوليت رسيدگي 
بالاي  درصد  از  گزارشي  ارائه  با  نيز  دارد   عهده  بر  را  ها 

رئيسه  هيئت  اعضاي  انتخابات  در  مهندسين  مشاركت 
نمايندگي شهرستان ها ،خلاصه ای از تصميم گيري ها و 
برنامه هاي سازمان در مورد دفاتر شهرستان ها ارائه كرد. 
براي  سازمان  سايت  از  بخشي  اداري،تخصيص  اتوماسيون 
هاي  پتانسيل  از  ها،استفاده  شهرستان  نمايندگي  استفاده 
فرهنگي و ورزشي اعضا در شهرستان ها،ساماندهي پرسنل، 
تهيه نظام نامه شهرستان ها مواردي بود كه وي به آن ها 

اشاره كرد.
در انتهاي اين جلسه نيز مسئولان هيئت رئيسه شهرستان ها 
به بحث و تبادل نظر پرداختند و سپس اعتبار نامه اعضاي 
جديد توسط رئيس سازمان و اعضاي هيئت مديره به آنان 

اعطا شد.
اهم سخنان اعضای هيئت رئيسه دفاتر نمايندگی: مهندس 
مهريز(  نمايندگي  رئيسه  هيئت  )دبير  هرفته  زارع  غضنفر 
مراجع  و  ادارات  در  نفوذ  اعمال  با  ملي  طرح  هاي  پروژه 

مرتبط با ساخت و ساز بدو طي كردن مراحل صدور پروانه 
مبادرت به ساخت و ساز مي كنند،لذا سازمان مي بايست با 
پشتيباني از اعضا و نمايندگي هاي خود وهمچنين رايزني با 

ادارات مرتبط، اين مشكل را مرتفع نمايد. 
ابركوه(:  نمايندگي  دفتر  )رييس  زاده  فلاح  مهندس حسين 
كثرت زمين هاي فاقد سند در اين شهرستان باعث ساخت 
و سازهاي بدون پروانه شده است كه مي باست سازمان نظام 
مهندسي ساختمان با تعامل با اداره ثبت اسناد و املاك اين 
بودن هزينه هاي  بالا  نيز  نمايد.مشكل ديگر  را حل  مشكل 
خدمات مهندسي و پايين بودن ارزش ملك در اين شهرستان 
مي باشد كه سازمان مي تواند با كاهش هزينه هاي خدمات 

مهندسي در شهرستان ها اين مشكل را حل نمايد.
مهندس محمدحسين دهقاني )رييس دفتر نمايندگي ميبد(:

مشكل عمده نظام مهندسي ميبد مربوط به حوزه گاز است كه 
سازمان مي تواند با واگذاري امور مربوط به گاز به اين نمايندگي 

مشكل را حل كند.
مهندس سيد محمد سليماني )نايب رئيس نمايندگي بافق(

در  را  مكانيكي  و  الكتريكي  تأسيسات  خدمات  از  استفاده 
كه  خواست  سازمان  ازرييس  و  دانست  لازم  ها   شهرستان 

تمهيداتي در اين خصوص انديشيده شود.
مهندس ناصر دهقاني )رييس نمايندگي تفت(: اين شهرستان 
در خصوص صدور اولين سري شناسنامه فني و ملكي در بين 
شهرستان هاي ديگر پيشگام بوده است و استفاده از خدمات 
تأسيسات برق و مكانيك نيز براي ساختمان هاي با زيربناي 

بالاي 600 متر الزامي مي باشد.
 مهندس سيد علي اصغرطباطبايي )رييس نمايندگي مهريز( 
از مصوبه هيئت مديره سازمان در خصوص  استقبال  ضمن 
برگزاري جلسات تعاملي بين هيئت مديره سازمان و هييت 
رئيسه شهرستان ها، اين امر را فرصتي مناسب جهت تبادل 
اطلاعات و تجربيات دانست.                                             
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خانم دکتر آزيتا اسعدي: اگر بخواهم دوباره در رشته اي تحصيل کنم ،بازهم رشته عمران را انتخاب خواهم کرد.                   

کميسيون مشورتی بانوان، ضرورت امروزسازمان
آمار 60درصدي حضور بانوان در دانشگاه ها و حضور ده 
درصدي  بانوان در جامعه مهندسي كشور ، نشان دهنده  
قانون  روست.طبق  پيش  آينده  در  آمار  اين  فزاينده  رشد 
زنان  منشور حقوق  و  ساختمان  كنترل  و  مهندسي  نظام 
نيازها  به  توجه  ايران ضرورت  اسلامي  نظام جمهوري  در 
اجتناب  مهندسان  از  قشر  اين  به  مربوط  هاي  و ضرورت 
و  رئيس  تاكيد  به  توجه  با  لحاظ  همين  است.به  ناپذير 

هيئت مديره سازمان مبني بر اهميت بهره گيري از حضور 
بانوان  اين پتانسيل نهفته در مجموعه سازمان ،كمسيون 

تشكيل گرديده است.
كه  را  استان  مهندسان  از  موجود،11.2درصد  آمار  طبق 
رقمي بالغ بر 500 نفر است بانوان تشكيل مي دهند كه با 
اقدامات صورت گرفته ثبت نام و انتخاب اعضاي كميسيون 

مشورتي بانوان شكل گرفته است.

شايسته  جايگاه  تثبيت  كميسيون  اين  اهداف  مهمترين 
متوازن  و  هماهنگ  رشد  سازي  مهندس،زمينه  بانوان 
در فعاليت هاي حرفه اي بانوان مهندس و تقويت فرهنگ 
اسلامي و ارزش هاي اخلاقي و همچنين ارتقاء تخصص هاي 
آنان و ايجاد فرصتي مناسب جهت تقويت همكاري بانوان 

با سازمان نظام مهندسي ساختمان استان است.

بانوان  مشورتي  كميسيون  اولين  برگزاري  ي  انگيزه  به 
با  و  شمرده  غنيمت  را  فرصت  نظام«  پیام  »ماهنامه   مهندس، 
يكي از بانوان مهندس پيشكسوت كه داراي سابقه طولاني 
تدريس نيز مي باشد مصاحبه اي ترتيب داده كه متن كامل 

آن در اين شماره تقديم مي گردد.
براي  را  خود  لطفأ  مهندس  خانم  سركار  نظام:  پیام 

مخاطبان بطور كامل معرفي نمايید
باسلام اينجانب آزيتا اسعدي متولد سال 1338 هستم .پس 
از اخذ مدرك كارشناسي عمران از دانشكده فني دانشگاه 
تهران ،موفق شدم در سال 1370 مدرك كارشناسي ارشد 
سال  در  بگيرم.همچنين  دانشگاه  همين  از  نيز  را  خويش 
از  زلزله  گرايش  در  دكتري  مدرك  اخذ  افتخار  به   1388

دانشگاه علم و صنعت نائل آمدم.
را  خويش  شغلي  هاي  فعالیت  موقع  چه  از  نظام:  پیام 

آغاز نموديد و تاكنون چه سمت هايي داشته ايد؟
حرفه اصلي و مورد علاقه من تدريس مي باشد و از سال 
هستم  تدريس  به  مشغول  يزد  دانشگاه  در  تاكنون   1370
البته به موازات تدريس،در زمينه طراحي و محاسبات نيز 
فعاليت دارم.قبلًا نيز در چند دفتر و شركت ساختماني در 

تهران مشغول طراحي و محاسبات بوده ام.
پیام نظام : دلیل گرايش شما به رشته عمران چه بود و 

رمز موفقیت خود را در چه مي دانید؟
اما  بود  اوليه من دررشته برق  واقعيت آن است كه قبولي 
علاقه شديد به رشته عمران باعث شد تا تغيير رشته داده و 
در رشته عمران مشغول به تحصيل شوم و همين علاقه بود 
كه من را در ادامه تحصيل و نيل به مدارج بالاي تحصيلي 
اي  رشته  در  دوباره  بخواهم  اگر  كه  نمود.بصورتي  ياري 
كرد. خواهم  انتخاب  را  عمران  رشته  ،بازهم  كنم  تحصيل 

از ديد من اين رشته به گونه ايست كه با تمامي رشته هاي 
ديگر مهندسي ارتباط داشته و نقش اصلي را ايفا مي كند.

پیام نظام : همه ما مي دانیم يكي از وظايف اصلي بانوان 
نظر  و مديريت آن است،به  زندگي  امور  به  رسیدگي 
شماچگونه مي توان بین حوزه شغلي بانوان و زندگي 

آنها تمايز قايل شد؟
خويش  اصلي  رشته  خصوص  در  بنده  بدهيد  اجازه  اگر 
عمران،  رشته  كه  ديدگاه  اين  به  اصلأ  من  كنم.  صحبت 

رشته  مناسبي براي تحصيل خانم ها نيست ،مخالفم و 
شانس خانم ها را براي موفقيت در اين رشته بسيار زياد       
مي دانم. بعنوان مثال خود من توانسته ام هم در زمينه 
تحصيلي و شغلي فعاليت نمايم و هم به امور منزل و 
خانه داري بپردازم بدون اينكه يكي فداي ديگري شود.

هميشه معتقدم با يك برنامه ريزي دقيق مي توان با 
موفقيت در اين دو حوزه قدم برداشت.

بانوان مي توانند كارهاي مربوط به طراحي و محاسبات 
در  مستمر  حضور  به  نياز  و  دهند  انجام  منزل  در  را 
دفتر مهندسي يا شركت نيست.من از همين جا اعلام          
مي كنم كه رشته عمران يكي از مناسب ترين رشته هاي 

تحصيلي براي بانوان است.
از  20درصد  دهدصرفأ  مي  نشان  آمار  نظام:  پیام 
مهندسي  هاي  رشته  در  كه  مهندسي  بانوان 
رشته  با  مرتبط  كار  بازار  وارد  كنند  مي  تحصیل 
خود مي شوند و مابقي در حرف نا مرتبط با رشته 

شوند،نظر  مي  خدمت  به  مشغول  خويش  تحصیلي 
شما در اين مورد چیست؟

بهتر است در اين خصوص تفكيك جنسيتي قائل نشويم چرا 
كه اين مشكل دامنگير اكثر فارغ التحصيلان ساير رشته هاي  
دانشگاه ها اعم از دختر و پسر مي باشد.بنده علاقه و پشتكار 
را بسيار مهم مي دانم.اگر كسي به رشته تحصيلي خويش 
علاقه داشته باشد ،در تحصيل نيز پشتكار خواهد داشت و 

در نتيجه در زمينه شغلي نيز بسيار موفق تر خواهد بود.
پیام نظام:چه توصیه اي براي مهندسین جوان داريد؟

اميد ما هميشه به جوانان است.من هرگز اعتقادي به رابطه 
بلكه  ندارم  و  نداشته  آنان  موفقيت  و  افراد  جنسيت  بين 
قرار داد. را مد نظر  افراد  قابليت هاي  بايست  معتقدم مي 

هاي  زمينه  در  را  خويش  دانشجويان  موفقيت  وقتي  بنده 
مختلف مي بينم بسيار خوشحال مي شوم و به آنها و همه 
جوانان توصيه مي كنم در تمامي زمينه ها رعايت اخلاق 
حرفه اي را در صدر قرار دهند و وظايف محوله خويش را با 

بالاترين وجدان كاري انجام دهند.
پیام نظام:گرايش تخصصي شما در مقطع دكتري ،زلزله 
كه  كنیم  مطرح  گونه  اين  را  است سوال  است خوب 
با توجه به اينكه خوشبختانه در يزد ما سالیان سال 

است كه شاهد وقوع زلزله نبوده ايم ،از ديد شما آيا 
رويداد  اين  وقوع  از  همیشه  براي  را  يزد  توان  مي 

مصون دانست؟
بر روي كمربند  ما  همانطور كه مي دانيد متأسفانه كشور 
زلزله واقع شده است كه اين موضوع خود بيانگر آن است 
كه هيج كجاي اين كشور از وقوع زلزله مصون نمي باشد.

نمونه عيني آن وقوع زلزله مهيب در شهر بم بود . ما هرگز 
نبايد فكر كنيم چونكه در چندين سال گذشته در شهر يزد 
شاهد زلزله نبوده ايم ديگر از اين اتفاق مصون خواهيم ماند.

در مجموع بايد عرض كنم زلزله مصيبت نيست بشرط آنكه 
ما درست و اصولي با آن برخورد نموده و مقاوم سازي كنيم.
پیام نظام: با توجه به برگزاري اولین كمسیون مشورتي 

بانوان مهندس،پیام شما به اين كمیسیون چیست؟
اين خبر بسيار خوشحال شدم و برگزاري  از شنيدن  بنده 
هرچه  مشاركت  براي  مناسبي  فرصت  را  كميسيون  اين 
آرزوي  ها  آن  همه  دانم.براي  مي  مهندس  بانوان  بيشتر 
جايگاه  به  بتوانند  مهندس  بانوان  اميدوارم  و  دارم  توفيق 

شايسته خود دست يابند.
پیام نظام : در پايان از وقتي كه براي اين مصاحبه به ما 

اختصاص داده ايد كمال تشكر را داريم. 

و  قرآن  نزول  ماه  بندگی،  و  طاعت  ماه  رمضان  مبارک  ماه  حلول 

شت شب های قدر بر شما مومنان مبارک باد بزرگدا

مصاحبه با يک پيشکسوت
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شوراهای اسلامی شهر و کارهای به جا مانده 

اولين انتخابات کميسيون مشورتي بانوان عضو سازمان نظام مهندسي
ساختمان استان يزد

سازمان  دوم  رئیس  نايب  اعلايي  مهندس  آقاي 
و  سابقه  كه  يزد  استان  ساختمان  مهندسي  نظام 
خود  كارنامه  در  را  يزد  شهرداري  مسئولیت  تجربه 
در  و  نظام  پیام  ماهنامه  با  گفتگو  به  را  دارد،دقايقي 
اختصاص  نشريه  اين  عزيز  مخاطبان  با  واقع صحبت 

داد كه بخش هايی از آن را مرور می كنیم:
به نام خدا

در دين مبين اسلام شوراها اهميت خاصي دارند و هميشه 
مشورت  و  شور  برسند  خوبي  نتايج  به  كارها  اينكه  براي 
شوراها  روستاها  و  شهرها  براي  است.خوشبختانه  ضروري 

شكل گرفته و ثمرات خوبي هم داشته اند.
اين  بزرگ شوراها در شروع كار هر  دوره  نقطه ضعف  اما 
شروع  را  خود  رسمي  فعاليت  منتخبان  وقتي  كه  است 
اين  افتند كه  مي كنند سريعا به فكر تعويض شهردار مي 
موضوع بزرگترين لطمه را به بدنه شهر زده است.متاسفانه 
باعث  اجرايي  امور  در  درگير شدن شوراها  كه  ما شاهديم 
است  قانونگذاري  كه  خويش  اصلي  وظيفه  كه  است  شده 
را فراموش كنند و متاسفانه بيشتر شوراها تمايل به انجام 

كارهاي اجرايي دارند.
يكي از مشكلات شهر يزد كه مغفول مانده و هم اكنون به 
يك معضل مبدل گرديده است، دفع آب هاي سطحي است.

به گونه اي كه با بارش باران ترافيك شديدي در سطح شهر 
كه  همانگونه  است.  شهر  منظر  بعد  آيد.مشكل  مي  بوجود 
اما  تاريخي مهمي است  بافت  داراي  يزد  مستحضريد شهر 
وقتي وارد بافت مي شويم منظرها و ساختمان هاي جديد 
و نويني مي بينيم كه سيماي زيباي تاريخي شهر را تخريب 
كرده است.كه متاسفانه حدود 70 درصد اين ساخت و سازها 
نيز بدون پروانه ساخت هستند . ما نبايد اجازه بدهيم كه شهر 
يزد كه روزگاري يكي از زيباترين شهرهاي جهان و يكي از 
مفاخر هنر معماري سنتي ايراني –اسلامي ايران بوده است 

با ندانم كاري هاي مسئولين اصالت 
خود را از دست بدهد. بعنوان مثال 
امام  ميدان  مخابرات  ساختمان 
حسين هيچ تناسبي با سيماي شهر 
زماني  در  هست  ندارد.خاطرم  يزد 
كه من در كسوت شهردار مشغول 
كاران  اندر  بودم دست   به خدمت 
ملي  هاي  بانك  ساختمان  ساخت 
را  حسين  امام  ميدان  صادرات  و 

نمايند. شورا  ر عايت  را  نماي سنتي شهر  تا  موظف كردم 
بايد همچنين به فكرصدور دستورالعمل هايي در خصوص 
احداث پاركينگ هاي عمومي مكفي  در سطح شهر باشد. در 
شهرداري و شوراي شهر بايد برای كارها اولويت بندي باشد. 
شوراي شهر بايد برنامه داشته باشد.در همين زمينه هم لازم 
است تعامل بين سازمان نظام مهندسي ،شهرداري و شوراي 
شهر بطور مستمر تداوم يابد.خوشبختانه شهردار فعلي نيز 
كه از مهندسين عضو سازمان نظام مهندسي ساختمان است 
توانسته تعامل بيشتري با اين سازمان داشته باشد كه اين 
تعامل باعث طراحي سايت مشترك بين سازمان و شهرداري 

گرديده و تعامل هرچه بيشتر را منجر شده است.
شهرداري مي تواند كمك هاي كاربردي تري از گروه هاي 
تخصصي هفت گانه سازمان نظام مهندسي ساختمان گرفته 
و به كارگيرد. همچنين شهرداري مي تواند در زمينه طرح 
تفضيلي كه يكي از كارهاي ضروري شهرداري است ،كار را 
به سازمان نظام مهندسي ساختمان واگذار نمايد و در واقع 
سازمان بعنوان هيئت ژوري عمل نمايد. مشخص است كه 
تمام تعاملات فوق خيلي راحت و بدون پرداخت هيچ گونه 
هزينه اي امكان پذير است اما متاسفانه اعضاي شوراي شهر  

تا به حال يا نمي دانستند يا نخواسته اند كه انجام دهند.
الان ما شاهديم كه بعد از شروع به كارنمودن هئيت مديره 

 5 ماده  كميسيون  در  سازمان   ، ششم 
خط و ربط صحيح و كارشناسانه اي را 
باعث  موضوع  اين  كه  است  داده  نشان 
عمراني  محترم  معاونت  كه  است  شده 
استانداري اين موضوع را اذعان نموده و 
مقرر نمايد كه بخشي از امور در سازمان 

نظام مهندسي تصميم گيري شود.
نكته ديگر اينكه تابحال موارد مربوط به 
صدور  روند  در  اخص  بطور  شهرسازي 
تواند  اما حالا شهرداري مي  است  نداشته  پروانه جايگاهی 
را  كار خود  سازمان  تخصصی شهرسازي  گروه  با  تعامل  با 
پيش ببرد. شوراي شهر نيز مي تواند مردم را راهنمايي كند 
و در مورد يك نقشه اي كردن ساخت و سازها هم مقررات 
مناسبي وضع كند.همچنين در مورد مجوز ساخت نيز اگر 
بنا  پايان كار جريمه اضافه  قرار است شهرداري در مرحله 
اخذ نمايد تمهيداتي انديشيده شود تا اين مبلغ در مرحله 
از سرگردانی و خلاف  و  اخذ شود  مالكين  از  پروانه  صدور 

سازی پيشگيری شود.
و  مردمي  هاي  كمك  از  تواند  مي  همچنين  شهر  شوراي 
ودر  گرفته  كمك  مختلف  هاي  دستگاه  هاي  مشاركت 
مورد كارهاي كلان تصميمات اساسي بگيرد. بعنوان مثال 
دسترسي مردم به ميدان هاي ميوه و تره بار كوچك در نقاط 
مختلف شهر ،رسيدگي به بافت فرسوده  و جلوگيري از گسترش بي 
رويه شهر از مواردي است كه نياز به تصميم گيري هاي كلان دارد.

به هر صورت شوراي شهر نبايد صرفا شوراي شهرداري باشد 
بلكه بايد ساير خدمات زيربنايي از قبيل آب و برق و امثال 

آن ها را نيز پوشش دهد.
از وقتي كه در اختیار ما گذاشتید تشكر مي كنیم 

عضو  بانوان  مشورتي  كميسيون  انتخابات  جلسه  در 
سازمان نظام مهندسي ساختمان استان يزد  كه باحضور 
بانوان منتخب مردم در   ، اعضاي هيئت مديره سازمان 
چهارمين دوره انتخابات شوراي اسلامي شهر يزد و بانوان 
عضو سازمان در محل سالن اجتماعات مجتمع فرهنگي 
– رفاهي فرهنگيان يزد برگزار شد، آقاي دكتر آيت اللهي 
رئيس سازمان ضمن خير مقدم به بانوان منتخب مردم 
اين سازمان را جهت  آمادگي  در شوراي اسلامي شهر، 
اعلام  يزد  اسلامي شهر  با شوراي  همراهي  و  همسويي 
كرد و افزود: از آنجا كه سازمان نظام مهندسي ساختمان 
ساز  و  ساخت  اركان  ترين  اساسي  و  مهمترين  از  يكي 
است ،اميد است اعضاي محترم شوراي شهر يزد نيز با 
همكاري و همسويي با اين سازمان، بتوانند امر ساخت و 
ساز را در سطح شهر سامان بخشيده و سرمايه هاي جاني 

و مالي مردم را حفظ نمايند.
اللهي به پيشگامي علمي استان يزد در سطح  دكتر آيت 
كشوراشاره كرد واظهار تأسف نمود كه استاني با اين پيشينه 
و سابقه درخشان  تحصيلي به خصوص با دارا بودن پتانسيل 
بانوان تحصيل كرده و برگزيده در صحنه هاي علمي مانند 
كنكور و المپياد هاي علمي نتوانسته است جايگاه والايي 
در زمينه ساخت و سازو مهندسي در سطح كشور داشته 

باشد و ريشه يابي اين مشكل را بسيار حائز اهميت دانست.
رئيس سازمان سپس سخنان خود را با بيان خصوصياتي از 
بانوان ادامه داد و نظم در امور،آرامش در پيشبرد كارها و 
حساسيت در چگونگي انجام كار را از خصوصيات بانوان نام 

برد و اظهار اميدواري كرد كه ادارات و دستگاه هاي متصدي 
در امر ساخت و ساز بتوانند با ايجاد محيطي امن و احترام 
به شأن بانوان در شكوفايي استعدادهاي آنان نقش بسزايي ايفا 
نمايند.وي از بانوان دعوت كرد تا حيطه فعاليت هاي حرفه اي 
خود را گسترش داده و با تعامل بيشتر با سازمان، شركت 

در همايش ها،كميسيون هاي تخصصي و مشاركت در 
حوزه خدمات مهندسي كيفيت ساخت و ساز را ارتقاء 

دهند.
سركار خانم سيده حميده وزيري و سركار خانم عزت 
ي  دوره  چهارمين  در  مردم  منتخب  بانوان  از  يادگار 
انتخابات شوراي اسلامي شهر يزد و سركار خانم وفائيان 
از ديگر سخنرانان  نيز  استان  روانشناسان سرشناس  از 
اين كميسيون بودند كه هركدام در سخناني در خصوص 
اهميت نقش زنان در فعاليت هاي خانوادگي و اجتماعي  

و تخصصی سخن گفتند.
بانوان  مشورتي  كميسيون  اعضاي  انتخابات  پايان  در 
نفر   7 كانديدا،تعداد  نفر   17 ميان  از  كه  شد  برگزار 
اعضاي اصلي و 2 نفر اعضاي علي البدل انتخاب شدند 
كه اسامي آنان به ترتيب تعداد اخذ رأي اعلام مي گردد.

1-سركار خانم مهندس الهام اغنيايي
2-سركار خانم مهندس محدثه زابلي

3-سركار خانم مهندس سميرا اسدالله پور
4-سركار خانم مهندس بهار نوكار

5-سركار خانم مهندس صديقه منتظري هدش
6-سركار خانم مهندس آرزو مستعاني
7-سركار خانم مهندس طيبه رادمنش

اعضاي علي البدل
1-سركار خانم مهندس آرزو اخوان كفاش

2-سركار خانم مهندس فاطمه بيگلري
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يک شبانه روز و اين همه زلزله

ی
دار

هر
 ش

ار
عم

ن م
سا

ند
مه

 با
سه

جل

بيش ازسه هزار و 285 کارگر ساختماني کارت مهارت دريافت کردند 

کارگران ساختمانی را دريابيد

 مدير كل آموزش فني و حرفه اي استان يزد گفت : در سال 91 تعداد 3 هزار و 950 كارگر ساختماني 
در دوره هاي آموزش مهارت شركت داشته اند كه از اين تعداد 3 هزار و 285 نفر كارت مهارت دريافت 

كرده اند .
 ارائه كارت مهارت به فعالان بخش ساختمان ، در راستاي طرح آموزش و شناسايي كارگران بخش 
ساختمان در 48 رشته از طريق بخش خصوصي با هدف جايگزيني ديدگاه نوين ساختمان سازي به 

جاي ديدگاه سنتي صورت مي گيرد .
ايجاد و راه اندازي بانك اطلاعات نيروي كار صنعت ساختمان ، افزايش كمي و كيفي خدمات بهبود 

بهره وري كار و كاهش حوادث ناشي از كار از ديگر اهداف اين طرح است .
مدير كل آموزش فني و حرفه اي استان يزد مهم ترين نتيجه اين ساماندهي را تشكيل بانك اطلاعاتي 
از فعالان اين صنعت به تفكيك حرفه هاي ساختماني دانست و افزود : آموزش هاي مهارتي توسط 
مراكز آموزش فني و حرفه اي دولتي و آموزشگاه هاي فني و حرفه اي آزاد داراي پروانه بهره برداري 

در حرفه هاي مربوطه  صورت مي گيرد .

كارگران ساختمانی ركن مهم سازندگی كشور هستند. اما 
آمار بالای حوادث ساختمانی زنگ خطر را به صدا در آورده 

است.
پنج  روزانه  قانونی،  پزشكی  سازمان  رسمی  گزارش  طبق 
جان  كار  از  ناشی  حوادث  اثر  بر  ايران  سراسر  در  كارگر 
خود را از دست می دهند. از اين ميان، روزانه 2 كارگر تنها 
اصابت  اثر  بر  روزانه  كارگر  بلندی، يك  از  دليل سقوط  به 
جمله  از  مختلف  دلايل  به  ديگر  كارگر   2 و  سخت  جسم 
برق گرفتگی، سوختگی و كمبود اكسيژن و... جان می بازند.

عواملی همچون فقدان آموزش به كارگران، فقدان امكانات 
و  و...(  كمربند  دستكش،  كلاه،  مناسب،  )لباس  ايمنی 
خستگی مفرط و پايين آمدن تمركز در حين كاركه عدم 
دلايلی  از  مورد  تنها چند  دارد،  دنبال  به  را  امنيت شغلی 

است كه مرگ خاموش كارگران را رقم می زند.

بسيار  كمی  لحاظ  از  ما  كشور  در  ساز  و  ساخت  ميزان 
بالاست و در طول سال برای حدود 120 ميليون مترمربع 

پروانه ساختمانی صادر می شود.

كارگران  صنفی  انجمن های  كانون  مديره  هيئت  مسئول 
ساختمان كشور گفت: 40 درصد از حوادث كار ايران مربوط 
به كارگران ساختمانی است كه اين آمار بسيار تكان دهنده 

است.
در كشور ما هنوز صنعتی سازی ساختمان شكل نگرفته و 
اگر قرار است كه اين كار ها توسط انسان انجام شود آموزش، 
چندان  كسی  البته  كه  می خواهد  مناسب  لباس  و  شرايط 
مجبور  امكانات  بدون  آنان  و  نمی كند  توجه  موارد  اين  به 
هستند در سرما و گرما و هوای بارانی و برفی كار كنند. در 
اين شرايط بيمه برای كارگرانی كه در معرض انواع خطر ها 

و آسيب ها هستند واجب  است.
بدان اميد كه با برنامه ريزی صحيح توجه ويژه ای به جان 

كارگر و عمرساختمان كه سرمايه ملی است صورت گيرد.

در  به شمار می رود  زلزله خيز كشور  استان های  از  كه  يزد 
طول 24 ساعت شش زمين لرزه كوچك و بزرگ را پشت 

سر گذاشت.
در ساعت 5 بامداد 25 ارديبهشت زلزله ای به بزرگی 2.1 

ريشتر شهرستان بهاباد در استان يزد را لرزاند.
اين زلزله در عمق 10 كيلومتری زمين و در طول جغرافيايی 

56.10 و عرض جغرافيايی 32.17 رخ داد.
بار  اين  و  داد  بهاباد رخ  نيز در  يزد  استان  بعدی در  زلزله 

كمی بر شدت آن افزوده شد و به 2.7 ريشتر رسيد.

طول  در  و  زمين  كيلومتری   10 عمق  در  نيز  زلزله  اين 
جغرافيايی 55.66 و عرض جغرافيايی 31.85 اتفاق افتاد.

در ساعت 15 و 31 دقيقه،  زلزله سوم استان يزد در منطقه 
كيلومتری  هشت  عمق  در  و  ريشتر   1.8 قدرت  با  ابركوه 
جغرافيايی  عرض  و   53.37 جغرافيايی  طول  در  زمين 

31.75 رخ داد.
ابركوه ساعت 3:14 دقيقه بامداد نيز يك بار ديگر با همان 

قدرت 1.8 ريشتر لرزيد.
طول  در  كيلومتری،   12 عمق  در  بار  اين  ابركوه  زلزله 

جغرافيايی 53.44 و عرض جغرافيايی 31.18 رخ داد.
نير نام منطقه ای در شهرستان تفت است كه ساعت 16:52 

دقيقه با قدرت دو ريشتر لرزيد.
اين زلزله در عمق 12 كيلومتری زمين و در طول جغرافيايی 

54.15 و عرض جغرافيايی 31.62 اتفاق افتاد.
اما آخرين زلزله در ساعت 19:12 به قدرت 2.4 ريشتر در 

عمق هشت كيلومتری زمين در بافق اتفاق افتاد.
و عرض جغرافيايی  در طول جغرافيايی 55.50  زلزله  اين 

31.83 رخ داد

در راستاي هماهنگي و همدلي و همفكري با دستگاه هاي تصميم گير و 
تصميم ساز استان ،جلسه اي با مهندسان معمار شهرداري يزد و مناطق 
تابعه آن در محل سازمان تشكيل شد.در اين باره آقاي دكتر آيت اللهي 
رئيس سازمان در گفتگو با پيام نظام با اشاره به اهميت برگزاري چنين 
هاي  به سمت  توجه  با  معمار  اعضاي  اين جلسه  هايي گفت:در  نشست 
را مطرح  اي  ارزنده  دارند مطالب  ها  در شهرداري  و مهمي كه  حساس 
كردند و قرار شد براي درك مشكلات متقابل سازمان و شهرداري ،اين 
نشست ها با گروه تخصصي معماري سازمان تداوم يابد.موارد مربوط به 
اين  رأس  در  مهندسي  اداري خدمات  مراحل  و  پروانه  اخذ  سازي  روان 

مسائل است.
آقاي دكتر آيت اللهي ضمن تأكيد بر برگزاري جلسات مشابه ،استفاده از 
نظرات مهندسان ساير رشته ها به ويژه شهرسازان و متخصصان ترافيك 
از و نقشه برداري را ضروري دانست و افزود:هدف اصلي از برگزاري اينگونه  با استفاده  ابهامات و تنگناها  جلسات مشترك تصميم سازي نيست بلكه رفع 
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نقشه ساختمان ها در 9 كشور به نقشه گوگل افزوده شد.  
گوگل يك سال پيش اقدام به نمايش برخی از مكان های 
عمومی در قسمت »گوگل نقشه« برای تلفن های آندرويد 
كرد و در حال حاضر نقشه ساختمان ها در بلژيك، بريتانيا، 
دانمارك، كانادا، امريكا، فرانسه، سوسيس، سوئد و ژاپن به 

نقشه گوگل افزوده شده است.
از ده هزار مغازه، مراكز  اين ساختمان ها بيش  در ميان 

ها  كتابخانه  آهن،  راه  های  ايستگاه  ها،  فرودگاه  تجاری، 
از  جلوگيری  برای  مذكور  نقشه  دارند.  قرار  ها  موزه  و 
سردرگمی در مراكز تجاری و يا پيدا كردن مسير به سمت 

فرودگاه بسيار مناسب است.
تنها كافی است كه درصد بزرگنمايی نقشه را افزايش داده 
و به صورت اتوماتيك اطلاعات جزئی تر در خصوص طبقات 
های  قسمت  تجاری،  های  ساختمان  داخل  های  مغازه  و 

مختلف مغازه و همچنين خودپردازهای الكترونيكی، توالت 
و بسياری موارد ديگر در اختيار كاربر قرار می گيرد.

به  را پيشنهاد می كند كه  ابزاری  نقشه گوگل همچنين 
را در  نقشه ساختمان خود  اجازه می دهد  صاحب محل 

گوگل قرار دهد.

چوب يك ماده بادوام و ماندنی با مزايای اقتصادی و زيست محيطی است كه می توان در 
ساختمان های عظيم از آن استفاده كرد. 

عمدتاً در همه جای دنيا، در ساخت ساختمان های چند طبقه و بلند از بتن و فولاد ـ دو 
ماده ای كه جواب خود را پس داده اند ـ استفاده می شود اما ساختمان های بلند چوبی 
روشی جديد برای ساخت ساختمان های بلند با مواد ساختمانی تجديد شدنی، بادوام و 

مستحكم است كه ساخته طبيعتند.
اين مطالعه ، مدل ساختاری جديد برای ساختمان های بلند را معرفی می كند. اين راه حل 
ساختاری با بهره گيری از پانل های انبوه سازی با سازه های چوبی كه برای استحكام به 
صورت ورقه های لايه ای مختلف طراحی شده اند ـ كربن كم تر و سبك تری نسبت به 

معادل آن در سيستم های فولادی و بتنی ايجاد می شود.
اين سيستم عمدتاً يك آسانسور چوبی مستحكم در مركز )و پلكان( و الواح كف چوبی 
است. برای ايجاد نرمش در مقابل باد و زمين لرزه در سيستم، از تيرهای فولادی استفاده 

شده است. بتن برای محدوده های مشخص زيرين 
سيستم  اين  معماری،  نظر  از  است.  شده  استفاده 
امكان انعطاف بيشتر، فضاهای بدون سقف بيشتر و 

ديوارهای با ضخامت كمتر را ايجاد می كند.
برج چوبی 30 طبقه   ميشل گرين قصد دارد يك 
در ونكوور بسازد و سعی او بر اين است كه امكانات 
برای  را  چوبی  های  سازه  با  سازی  انبوه  مزايای  و 
بلند  های  ساختمان  و  طبقه  های12ـ6  ساختمان 
نشان بدهد. او همچنين معتقد است كه ادامه اين 
با  انبوه سازی  از  استفاده  به  تحقيقات روزی منجر 
سازه های چوبی حتی برای آسمانخراش ها خواهد 

شد.

ساختمان های بلند مرتبه چوبی ساخته می شوند

اضافه شدن طراحی ساختمان ها به نقشه گوگل
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 : گويد  مي  سازمان  ورزشي  و  ،رفاهي  فرهنگي  مدير 
و  سازمان  اعضاي  فراغت  فصل  براي  جاري  سال  در 
خانواده هاي آنان تداركات گسترده اي در نظر گرفته 
پيوسته  بطور  سازمان  سايت  طريق  از  و  است  شده 

اطلاع رساني مي شود.
با  آتاي  و  اوج  هاي  باشگاه  با  هايي  نامه  تفاهم  عقد 
15 الي 20 درصد تخفيف ويژه بانوان در رشته هاي 
قرارداد  است.  اقدامات  اين  جمله  از  ورزشي  مختلف 
بيش  با   برادران  ويژه  ورزش  باشگاه عصر  با  ديگري 
از 50 درصد  تخفيف منعقد گرديده و به موازات آن 
برای استفاده از سالن ملاصدرا براي واليبال بانوان و 
فوتسال آقايان ،همچنين سالن مخابرات براي واليبال 

آقايان با 50درصد تخفيف تفاهم هايي صورت گرفته 
است.

همچنين كلاس هاي آموزشي در رشته هاي مختلف و 
براي رده هاي سني متفاوت در سالن مركز فن آوري 

اقبال با 60 درصد تخفيف در نظر گرفته شده است.
فراگيري  اهميت  به  سپس  زاده  عالم  مهندس 
آموزشگاه  گفت:با  و  كرد  اشاره  خارجي  هاي  زبان 
افراد  كه  است  گرديده  منعقد  قراردادي  ايساتيس 
درصد   50 از  بيش  از  توانند  مي  مختلف  سنين  در 
نمايند.همچنين دوره هاي  استفاده  نام  ثبت  تخفيف 
آموزشي  هاي  ،دوره  هوشيار  مشاوره  و  آموزشي 
شركت  در  شيمي  و  الكترونيك،رباتيك،هوافضا،نانو 

پارس الكترونيك هر كدام با 30درصد تخفيف از ديگر 
برنامه هاي سازمان است.

در  ويژه  به  فرهنگي  هاي  فعاليت  خصوص  در  وي 
زمينه قرآن كريم نيز افزود:با توجه به نزديك شدن ماه 
مبارك رمضان ،مسابقات قرآني در زمينه هاي حفظ و 
قرائت كلام وحي بزودي برگزار مي شود و برگزيدگان 
براي شركت در مرحله كشوري اين مسابقات به مشهد 

مقدس اعزام خواهند شد.
وي در پايان اين گفتگو از خانواده ها و فرزندان آنان 
ها  زمينه  اين  در  پرشور  و  فعال  صورت  به  خواست 

بدون هيچگونه محدوديتي شركت كنند.

واحد آموزش سازمان از متقاضيان شركت در دوره نقشه  کشي گاز 
خانگي خواست جهت ثبت نام اوليه  در دوره آموزشي نقشه كشي 
گاز خانگي حداكثر   تا  تاريخ : 92/4/15 با  واحد آموزش سازمان 

نظام مهندسي ساختمان تماس حاصل فرمايند.
داشتن حداقل مدرك تحصيلي  فوق ديپلم فني جهت شركت در 

دوره  الزامي مي باشد.
در                       شركت  متقاضيان  از  ديگری  اطلاعيه  در  واحد  اين 
در  اوليه   نام  ثبت  خواست جهت  دوره مجريان گاز خانگي 
دوره آموزشي نقشه كشي گاز خانگي حداكثرتا  تاريخ : 92/4/15 
با  واحد آموزش سازمان نظام مهندسي ساختمان تماس حاصل 

فرمايند. 
داشتن حداقل مدرك تحصيلي ديپلم جهت شركت در دوره الزامي 

است.  
  شماره هاي تماس سازمان: 5-8260801   داخلي 402  -  403

وزارت راه و شهرسازی برای خريد ويلا و زمين در شهر های شمالی بدون در نظر 
داشتن شرايط لازم هشدار داد.

وزارت   ، كشور  ساختمان  مهندسی  نظام  سازمان  عمومی  روابط  گزارش  به 
دارای  زمين های  جو  سود  افراد  برخی  متاسفانه  داد:  اطلاعيه  شهرسازی  و  راه 
كاربری كشاورزی را خصوصا در استانهای شمالی بدون اخذ مجوز از مراجع ذی 
صلاح تفكيك و به معرض فروش می گذارند و حتی در مواردی پس از ساخت                       

غير قانونی ويلا اقدام به فروش آن می كنند.
های  آگهی  از  توجهی  قابل  بخش  شده  موجب  امر  اين  گزارش،  اين  اساس  بر 
نشريات به فروش زمين ها و ويلاهای فاقد اسناد مالكيت و بدون مجوز ساخت 

اختصاص يابد.
وزارت راه و شهرسازی به هموطنان توصيه می كند دقت لازم را هنگام خريداری 
اين املاك به كار گيرند. استعلام، مشورت با مشاور حقوقی و رويت اسناد لازم 

برای خريد زمين و ويلا توصيه می شود.
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بدينوسيله به اطلاع كليه اعضای سازمان نظام مهندسي ساختمان استان يزد كه فرزندانشان در مقاطع ابتدائي، راهنمايي، دبيرستان و دانشگاه مقام اوّل تا سوم در پايه خود در مركز 
آموزشي مربوطه را كسب نموده اند مي رساند با در دست داشتن گواهي مربوطه از طرف آن مركز، يك برگ كپي شناسنامه، يك قطعه عكس و كارت عضويت، حداكثر تا تاريخ 

92/4/30 به واحد فرهنگي، رفاهي، ورزشي سازمان مراجعه نمايند.

فرزندان ممتاز خود را در مقاطع مختلف تحصيلي معرفی کنيد
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آقاي مهندس پيروزبخت عضو هيئت مديره  دوره هاي 
پنجم و ششم سازمان و دبير هيئت مديره  و هيئت 
رئيسه كنوني، اين بار مهمان ماهنامة پيام نظام است 
سخن  عملكردها  و  ها  برنامه  اهداف،  مهمترين  از  و 

مي گويد: 
بنام خدا و سلام به مخاطبان عزيز ماهنامة پيام نظام. 
استحضار داريد كه قريب 20 سال است سازمان نظام 
فعاليت دارد و در  يزد  استان  مهندسي ساختمان در 
مهندسين  و  جامعه  به  را  مؤثري  خدمات  مدت  اين 
ارائه كرده و جايگاه فعلي آن مرهون تلاشهاي مديران، 
نهاد  اين  عضو  محترم  مهندسان  و  سازمان  كاركنان 

فني- تخصصي است. 
هيئت  و  مديره  هيئت  دبير  عنوان  به  من  مسئوليت 
دستور  تعيين  جلسات،  تشكيل  ريزي  برنامه  رئيسه، 
كار و تنظيم صورتجلسات و پيگيری اجرای مصوبات 
است كه با همفكري رئيس سازمان و ساير همكاران 
مديره  هيئت  فعاليت  مدت  در  ما  پذيرد.  مي  صورت 
دورة ششم كه از آذر گذشته بوده است موفق شده ايم 
و  رئيسه  هيئت  جلسات  اداره  براي  را  اي  نامه  نظام 
مصوبات  پراكندگي  از  تا  كنيم  تدوين  مديره   هيئت 
و دستور كارها جلوگيري شود. همچنين شرح وظائف 
مشخصي را براي نواب رئيس اول و دوم و دبير و ساير 
اعضاي هيئت مديره تدوين كرده ايم كه از تداخل امور 

و موازي كاري پيشگيري مي شود. 
همچنين در اين مدت توفيق يافته ايم با اصلاح حوزة 
اداري  شرائط  سازمان،  اداري-مالي  سيستم  و  اداري 
مقررات  و  ضوابط  و  كنيم  ايجاد  را  روز  به  و  كارآمد 
انضباطی و تشويقی برمبنای كارايی را در اصلاح سيستم 

اداري  ملاك قرار دهيم. 
از ابتداي شروع دورة جديد و باتوجه به افزايش مستمر 
آمار مهندسان عضو و گسترش فعاليت هاي ساخت و 
لزوم     مراجعان،  آمار  افزايش  تبع  به  و  در جامعه  ساز 

پرسنلي  و  اداري  سيستم  اتوماسيون  و  اندازی  راه 
پاسخگومطرح بوده است كه در اين رابطه ضمن ارج 
را  به تلاشهاي همكاران قبلي خود، تغييراتي  نهادن 

صورت داديم .
دفاتر  رئيسه  هيئت  انتخابات  جاري  سال  بهار  در 
برگزار  سلامت  كمال  در  را  شهرستانها  نمايندگي 
كنم،  مي  صحبت  شما  با  كه  اكنون  هم  و  كرديم 
اعضای هيئت رئيسه جديد شهرستانها اعتبارنامه هاي 
خود را دريافت كرده اند و دورة تازه خدمت رساني آنان 

با ياري خدا شروع شده است. 
براي  را  اي  شايسته  جايگاه  سازمان  مديرة  هيئت 
با  خوشبختانه  و  است  قائل  تخصصي  گروههاي 
انتخابات  گسترش حلقة مشاركت مهندسان و انجام 
را  آنها  كارآيي  توانستيم  تخصصي  هفتگانة  گروههاي 
بازوی  عنوان  به  ها  اين گروه  اكنون  و  افزايش دهيم 
سازمان  پويای  و  فعال  سيستم  پيشنهادی  و  فكری 

حركت می كنند. 
در بحث كميسيونهاي فني تخصصي كه برخي از آنها 
با ابتكار عمل ما براي اولين بار تشكيل شده است عملًا 
اتاق هاي فكر و پشتيبانهاي قوي فني- تخصصي براي 

سازمان بوجود آورده ايم. 
از آنجا كه خود بنده از طرف هيئت مديره سازمان به 
عنوان مسئول گروه تخصصی عمران انتخاب شده ام به 
موضوع تعيين نرخ تعرفه خدمات مهندسي اولويت داده 
ايم و تلاش كرديم آن را با متوسط كشوري هماهنگ 
و متوازن كنيم. مصوبات مهم ديگر مانند اجراي طرح 
تعيين صلاحيت گودبرداري، طرح حفاظت ساختمانها 
در برابر حريق – نحوة استفاده از خدمات آزمايشگاهي 
انجام رسانديم و  براي گروههاي )ج( و )د( را هم به 
طرح تعيين صلاحيت آواربرداري را نيز در دست تهيه 

داريم. 
در  اينكه  به  باتوجه  كنیم  مي  خواهش  پیام نظام: 
سازمان  سالیانة  عمومي  مجمع  تشكیل  آستانه 
هستیم ديدگاهتان را در اين مورد هم بفرمائید. 
ساختمان  مهندسي  نظام  سازمان  پیروزبخت:  مهندس 
بزرگترين تشكل مردم نهاد فني- تخصصي در سطح 
كشور و به تبع آن در استان يزد است و مجمع عمومي 
بالاترين ركن سازمان بشمار مي آيد. ما حداقل سالي 
با دعوت قبلي برگزار  يكبار مجموع عمومي عادي را 
مالي  تراز  مانند  مشخصي  موارد  آن  در  و  كنيم  مي 
بررسي  شده  تعيين  برنامة  با  آن  تطبيق  و  سازمان 
پيشنهادي سال جديد  بودجه  آن  بدنبال  و  مي شود 
انتخاب  علت  گردد.  مي  ارائه  تصويب  و  بررسي  براي 
كافي  فرصت  تأمين  برگزاري مجمع هم  براي  تيرماه 

مالي سال گذشته  گزارشهاي  دريافت  و  تنظيم  براي 
يكبار  است. در مجمع عمومي همچنين هر دو سال 
بازرسين براي مدت دو سال انتخاب مي شوند. وظيفه 
اصلي بازرسين نظارت و كنترل عملكرد سازمان است. 
ارائه گزارش فعاليت هاي ساليانه و جلب مشاركت هر 
چه گسترده تر مهندسان در كليه امور و نيز انتخاب 
روزنامه قانوني و ساير مصوبات از ديگر صلاحيت هاي 

مجمع عمومي سازمان است. 
پیام نظام:باتوجه به اينكه اخیراً انتخابات شوراهاي 
دربارة  را  خود  نظر  يافته  انجام  شهرها  اسلامي 
فعالیت دورة جديد شورا به ويژه در مركز استان 

بفرمائید. 
ما  هدف  مهمترين  كه  داريد  پیروزبخت:عنايت  مهندس 
و  آرامش  نظام مهندسي ساختمان حفظ  در سازمان 
امنيت مردم و اطمينان خاطر از كيفيت ساخت و ساز 
و تضمين خدمات فني مهندسي است. در اين راستا ما 
تعامل سازنده اي را با شهرداري و شورا داريم. شوراي 
اسلامي شهر وظيفة تهيه مصوبات موردنياز عمران و 
آبادي شهر و ارائه خدمات هر چه بهتر به شهروندان 
و جلب مشاركت آنان را دارد و مصوبات خود را براي 
با  ما  اينكه چرا  اما  كند.  مي  ابلاغ  به شهرداري  اجرا 
در  كه  متخصص  و  تحصيلكرده  افراد  اينهمه  وجود 
استان مان سراغ داريم، نتوانسته ايم بنحو شايسته به 
رشد چشمگيري مشابه ساير استانهاي هم رديف خود 

برسيم جاي بحث و تأمل دارد. 
ما هم مثل هر جاي ديگر محق و شايسته بوده ايم كه 
مهندسان مان بصورت فعال در عرصه ساخت و ساز 
چشم  اكنون  هم  و  نيفتاده  اتفاق  اين  اما  شوند  وارد 
اميد ما به دوستان جديد است كه پرانرژي و شاداب 
و بانشاط وارد عرصه خدمت شده اند. البته ما هم در 
كه  داريم  وظائفي  ساختمان  مهندسي  نظام  سازمان 
رضايت  جلب  و  خدمات  سازي  شفاف  آنها  صدر  در 
با  موظفيم  ما  است.  سازمان  به  مراجعه  در  مالكان 
فرهنگ سازي و ترويج مقررات ملي ساختمان، مالكان 
را متقاعد كنيم كه در برابر پرداخت هزينه ها از سوي 

آنان بيشترين خدمات را دريافت مي كنند. 
از دوستانمان در شوراي اسلامي شهر و شهردار محترم 
كارآمد هستند مي خواهيم  و  دلسوز  كه حقيقتاً  نيز 
طبق  توسعه  و  تحول  طرحهاي  اجراي  ساز  زمينه 

ضوابط و مقررات فني تخصصي باشند. 
مصاحبه    اين  در  شركت  بخاطر  شما  از  نظام:  پیام 

تشكر      مي كنیم. 

نقل از صفحه نخست
...ـ نمايندگان اشخاص حقوقي عضو نظام مهندسي 
در جلسات مجمع  ناظر  عنوان  به  توانند  استان مي 

عمومي حضور يابند.
بايد  عمومي  مجمع  جلسات  تشكيل  به  دعوت  ـ   
حداقل )20( روز قبل از تشكيل جلسه از طريق دو 
نوبت آگهي در روزنامة كثيرالانتشار و در صورت لزوم 
از طريق دعوتنامه و يا به وسيلة رسانه هاي گروهي 
يا  و  آگهي  در  برسد.  اعضا  اطلاع  به  ديگر  و جمعي 
دعوتنامه و يا اطلاعيه هاي مزبور بايد روز و ساعت و 

محل تشكيل و دستور جلسه قيد شود.
مطلق  اكثريت  حصول  با  عمومي  مجمع  جلسات  ـ 
اعضا رسميت خواهد يافت و تصميمات آن با اكثريت 
معتبر  جلسه  در  حاضر  آراي  يك  علاوه  به  نصف 

خواهد بود.
از  مركب  اي  رئيسه  هيأت  توسط  عمومي  مجمع  ـ 
رئيس، يك منشي و دو ناظر اداره مي شود. رياست 
بود،  خواهد  مديره  هيأت  رئيس  با  عمومي  مجمع 
اعضاي  كليه  يا  بعضي  انتخاب  كه  مواردي  در  مگر 
هيأت مديره جزو دستور جلسه مجمع باشد كه در 

اينصورت رئيس نيز مانند منشي و دو نفر ناظر از بين 
نسبي  اكثريت  به  عمومي  مجمع  در  حاضر  اعضاي 
انتخاب خواهند شد.از مذاكرات و تصميمات مجمع 
عمومي صورت جلسه اي توسط منشي تدوين و پس 
از امضاي هيأت رئيسه مجمع عمومي يك نسخه آن 
به  نسخه  يك  و  استان  مهندسي  نظام  دبيرخانه  به 

سازمان راه و شهرسازي استان ارسال مي شود.
ـ وظايف و اختيارات مجمع عمومي اعم از اينكه به 
طور عادي يا فوق العاده تشكيل شده باشد به شرح 

زير است:
• الف ـ انتخاب اعضاي هيأت مديره. 

• ب ـ انتخاب بازرس يا بازرسان اصلي و علي البدل. 
• پ ـ شنيدن گزارش عملكرد سالانه هيأت مديره و 

اعلام نظر نسبت به آن. 
• ت ـ بررسي و تصويب ترازنامه سالانه نظام مهندسي 

استان و بودجه پيشنهادي هيأت مديره. 
• ث ـ تعيين و تصويب وروديه و حق عضويت سالانه 
اعضا و ساير منابع درآمد براي نظام مهندسي استان 

بر اساس پيشنهاد هيأت مديره. 
الزحمه  پرداخت حق  اتخاذ تصميم در مورد  ـ  ج   •

شوراي  اعضاي  و  بازرسان  مديره،  هيأت  اعضاي 
انتظامي استان. 

• چ ـ تعيين روزنامه كثيرالانتشار براي اطلاعيه هاي 
نظام مهندسي استان. 

• ح ـ شنيدن گزارش فعاليتهاي حرفه اي، علمي و 
فرهنگي و تصويب پيشنهادات مربوط به آن. 

• خ ـ تقدير و تشويق و اعطاي جوايز به فعاليتهاي 
و  اعضا  توسط  استان  سطح  در  شده  انجام  ارزنده 

مؤسسات و نظاير آن. 
• د ـ بررسي و نظر خواهي در مورد موضوعات حرفه اي 

و مهندسي. 
• ذ ـ تعيين حداكثر دفعاتي كه نياز به تشكيل مجمع 
العاده در طول هر سال  فوق  به طور  عمومي عادي 
عادي  عمومي  مجمع  جلسه  اولين  در  بود  خواهد 

سالانه. 
• ر ـ بررسي و اتخاذ تصميم نسبت به ساير اموري 
عهده  به  مربوط  هاي  نامه  آئين  و  قوانين  طبق  كه 
نظام مهندسي استان و در صلاحيت مجمع عمومي 

مي باشد. 
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نشريه داخلی سازمان نظام مهندسی ساختمان استان يزد                                                       سال چهارم        شماره بیست و هشتم         خرداد 81392

* دوشنبه سوم تير- ميلاد حضرت قائم )عج(   
از  يارانش  و  بهشتي  سالروز شهادت شهيد   - تير  هفتم  * جمعه 

جمله شهيدان دكتر پاكنژاد 
*يكشنبه نهم تير- برگزاری مجمع عمومی سازمان نظام مهندسی 

ساختمان استان يزد
*دوشنبه دهم تير- روز صنعت و معدن 

آيت ا..  محراب  شهيد  سومين  شهادت  تير-  يازدهم  شنبه  *سه 
امام  صدوقي  و در گذشت مرحوم حاج شيخ محمدعلی صدوقی 

جمعه فقيد يزد
هيئت  اجلاس  شانزدهمين  كار  به  آغاز  تير-  شانزدهم  *يكشنبه 

عمومی سازمان
*چهارشنبه نوزدهم تير- آغاز ماه مبارك رمضان

*سه شنبه بيست و پنجم تير- روز بهزيستی و روز تامين اجتماعی 
* جمعه بيست و هشتم تير- وفات حضرت خديجه )س( 

از مهمترين مناسبت هاي ماه 
تير 1392

خلق حماسه سياسی از نگاه رهبرمعظم انقلاب

 دكتر حسن روحانی رئیس 
مردم  منتخب  جمهور 
ايران گفت:  ساخت مسكن 
مهر كار پسنديده ای است 
كه  دارد  اشكالاتی  اما 
برطرف  جديد  دولت  در 

می شود.
 وی گفت:" با توجه به اينكه 
مهمی  نقش  مسكن  تأمين 
خانوارها  روحی  آرامش  در 
دارد تأمين مسكن ارزان جزء 
برنامه های دولت تدبير و اميد 
است... ساخت مسكن مهر كار 

پسنديده ای است اما اشكالاتی دارد كه در دولت جديد 
برطرف می شود... برای حفظ ثروت، پول های سرگردان 
به بخش مسكن آمد كه باعث افزايش قيمت خانه شده 
است ". اين بخشی از ديدگاه و برنامه های رييس جمهور 

منتخب مردم ايران برای بخش مسكن است.
متقاضيان مسكن كه سالهاست در انتظار صاحب خانه 
شدن به دنبال بهبود اوضاع هستند با هر انتخابات و 
تغيير مديريتی به صاحب خانه شدن اميدوارتر می شوند.

حسن روحانی در اظهارات تبليغاتی خود طی هفته های 
گذشته با نشان دادن كليدی در دستش گفت:" اين كليد، 
كليد تدبير است كه هر قفلی را باز می كند و با حمايت 
اين پرسش  حال  است."  امكانپذير  ايرانی  ميليون   75
مطرح است كه آيا اين كليد "در" بهبود اوضاع قيمتی 

مسكن كشور و صاحب خانه شدن 
متقاضيان را هم باز می كند؟

انتخابات  برگزاری  از  پيش 
رياست جمهوری و در برنامه های 
تبليغاتی كانديداها،  حسن روحانی 
مسكن را از دلايل كاهش ازدواج 
جوانان عنوان و اظهار كرد: يكی 
از دلايل اصلی كاهش ازدواج در 
كشور مسكن است. وی كه عضو 
نظام  مصلحت  تشخيص  مجمع 
مسكن  مورد  در  ايده اش  است، 
مهر و كنترل قيمت مسكن را اين 
گونه مطرح كرد كه اصل ساخت 
مسكن ارزان و مسكن مهر يك ايده خوب بود اما اين 
ايده برای يك دوره كوچكتر طراحی شده بود و يك دفعه 

افزايش يافت.
روحانی با ابراز تاسف از اينكه امروز در برخی مناطق 
به جای مسكن، خوابگاه برای مردم درست شده است، 
اين پروژه برطرف  نواقص  بايد  بر همين اساس  گفت:  
شود. او در اولين مناظره هشت كانديدای يازدهمين دوره 
رياست جمهوری از برطرف شدن عيوب مسكن مهر در 
دولت بعدی صحبت كرد و گفت: اصل تأمين مسكن 
ارزان برای جامعه به ويژه برای جوانان جزء برنامه های 

دولت تدبير و اميد است.
رييس جمهور منتخب مردم ايران معتقد است: طرح 
مسكن مهر با مشكلاتی مواجه است؛ ضمن آنكه اصل 

بود در طول  قرار  ابتدا  و در  بود  كار پسنديده ای  كار، 
اما تبديل شد  10 سال 200 هزار واحد ساخته شود 
به يك و نيم ميليون واحد مسكونی لذا با شتاب زدگی، 
بدون مطالعه ، بدون مكان يابی صحيح و رعايت اصول 
فنی و مهندسی كار انجام يافت و باعث شد امروز اين 

ساختمان ها عيوب فراوانی داشته باشند.
روحانی تكميل واحدهای مسكن مهر را نيازمند 465 
هزار و 176 ميليارد ريال اعتبار عنوان و اظهار كرد: امروز 
بانك مسكن به خاطر اين طرح 203 هزار و 597 ميليارد 
بنابراين  است  كرده  استقراض  مركزی  بانك  از  ريال 
مسكن مهر اشكالات فراوانی دارد اما چاره ای نيست و 
در دولت آينده بايد نواقص آن برطرف شود. به گفته وی 
در سال های اخير قيمت خانه های كلنگی 82 درصد و 

قيمت آپارتمان 52 درصد افزايش يافته است.
رييس جمهور منتخب مردم درباره مهار قيمت مسكن نيز 
اظهار كرد: وقتی نقدينگی در جامعه بی حساب و كتاب 
بالا می رود و طی هشت سال 6.5 تا هفت برابر می شود 

تورم بزرگی ايجاد می شود.
به گفته روحانی وقتی ارزش پول ملی تنزل يابد مردم هم 
به دنبال اين می روند تا كاری كنند كه ثروت شان حفظ 
شود و كاهش نيابد؛ بنابراين يكی از اين كارها مسكن 
و زمين است لذا اين پول سرگردان و سيل بنيان كن 
فورا به سمت مسكن می رود. به اعتقاد وی با وجود فعال 
بودن مسكن مهر طی يك سال اخير، قيمت خانه كلنگی 
و آپارتمان افزايش داشته و از طرف ديگر ارزش پول ملی 

كاهش يافته است.

صحنه حماسی و پرشور انتخابات  آزمون خيره كننده ی ديگری بود كه چهره ی مصمم و پر اميد ايران اسلامی را 
در معرض نگاه دوستان و دشمنان نهاد. رشد فزاينده ی سياسی و پای فشردن بر مردم سالاری دينی 
صادقانه، حقيقت تابناكی است كه با حضور متراكم شما در پای صندوق های رأی، يك بار ديگر 
در عمل به اثبات رسيد و باطل السحر بافته ها و گزافه های دشمنان و حسودان و 

طمع ورزان شد.
حماسه ی حضور شما پيوند مستحكم ايران و ايرانی را با نظام اسلامی به رخ 
همه ی بدخواهانی كشيد كه با صد ترفند سياسی و اقتصادی و امنيتی در پی 

گسستن يا سست كردن اين اعتماد و پيوند مقدس اند.
ايرانیِ مومن و غيور در انتخابات، ظرفيت عظيم خود را در مواجهه ی متين و 
خردمندانه با جنگ روانی بازيگران سلطه و استكبار، با زيبايی و چيره دستی 
هر چه تمام تر به تصوير كشيد و كشور خود و منافع ملی خود و آينده پر تلاش 

و اميدوارانه خود را بيمه كرد.
الهی  قوه  و  حول  به  كه  است  ايران  بزرگ  ملت  انتخابات،  حقيقی  پيروز 
پر نشاط  ناپذير و چهره ی  نفوذ  بردارد و گوهر  استوار  توانست گامی 

و مصمم و دل سرشار از  اميد و ايمان خود را به نمايش بگذارد.
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کميسيون عمران مجلس شورای اسلامی رئيس خود را شناخت

به گزارش روابط عمومی سازمان 
ساختمان  مهندسی  نظام 
مهدی  سيد  كشورمهندس 
تهران  مردم  نماينده  هاشمی  
اسلامشهر  و  ، شميرانات  ری   ،
در مجلس و رئيس سازمان نظام مهندسی ساختمان كشور          

اسلامی  شورای  مجلس  عمران  كميسيون  رئيس  عنوان  به 
انتخاب شد.در همين زمينه پيام تبريكی از سوی آقای دكتر 
آيت اللهی رئيس سازمان نظام مهندسي ساختمان استان يزد 

ارسال شد كه در ان آمده است:
احتراماً، انتخاب حضرتعالي را كه از مفاخر انقلاب اسلامي و نظام 
مقدس جمهوري اسلامي هستيد به عنوان رئيس كميسيون 

عمران مجلس شوراي اسلامي تهنيت عرض مي كنم. 
براي سازمان نظام مهندسي ساختمان جاي بسي مباهات است 
كه جنابعالي با پشتوانة گرانقدر علمي و فني و تخصصي در رأس 
اين كميسيون و در سنگر قانونگذاري نظام، زمينه ساز عمران و 

آباداني كشور باشيد. 
مزيد توفيقات شما در خانه ملت آرزوي ماست. 


